
Fellowships at the National Endowment for Democracy 
 

The National Endowment for Democracy (NED) invites applications to its 
Reagan-Fascell Democracy Fellows Program. Established in 2001 to enable 
democracy activists, scholars, and journalists from around the world to deepen 
their understanding of democracy and enhance their ability to promote demo-
cratic change, the fellowship program is based at NED’s International Forum for 
Democratic Studies, in Washington, D.C. 
 
Program: The program offers two tracks: a practitioner track (typically 3 to 5 
months) to improve strategies and techniques for building democracy abroad 
and to exchange ideas and experiences with counterparts in the United States; 
and a scholarly track (typically 5 to 10 months) to conduct original research for 
publication. Projects may focus on the political, social, economic, legal, and 
cultural aspects of democratic development and include a range of method-
ologies and approaches. 
  
Eligibility: The fellows program is intended primarily to support practitioners 
and scholars from new and aspiring democracies. Distinguished scholars from 
the United States and other established democracies are also eligible to apply. 
Practitioners are expected to have substantial experience working to promote 
democracy. Scholars are expected to have a doctorate, or academic equivalent, 
at the time of application. The program is not designed to support students wor-
king toward a degree. A working knowledge of English is an important pre-
requisite for participation in the program. 
 
Support: The fellowship year begins October 1 and runs through July 31, with 
major entry dates in October and March. All fellows receive a monthly stipend, 
health insurance, travel assistance, and research support. 
 
Application: For further details and instructions on how to apply, please 
download our “Information and Application Forms” booklet, available on our 
website at www.ned.org/forum/R-FApplication.pdf or visit us online at 
www.ned.org and follow the link to “Fellowship Programs.” Please note that 
all application materials must be type-written and in English. 
 
Deadline: Applications for fellowships in 2006–2007 must be received no later 
than November 1, 2005. Notification of the competition outcome is in April 
2006. 
 
For questions, please contact: 

Program Assistant, Fellowship Programs Tel.: (202) 293-0300 
National Endowment for Democracy  Fax: (202) 293-0258 
1101 15th Street, N.W., Suite 800  E-mail: fellowships@ned.org
Washington, DC 20005    Internet: www.ned.org

http://www.ned.org/forum/R-FApplication.pdf
http://www.ned.org/
http://www.ned.org/
http://www.ned.org/


Программа стипендий Рейгана-Фаселла 
Национального Фонда Поддержки Демократии 

(Reagan-Fascell Democracy Fellows Program) 
 

Национальный Фонд Поддержки Демократии (National Endowment 
for Democracy) принимает заявки на участие в стипендиальной программе имени 
Рейгана-Фаселла. Программа основана для предоставления возможности активным 
борцам за демократию, ученым и журналистам из разных стран углубить и 
расширить знания о демократии, и призвана способствовать их деятельности по 
продвижению идей демократического общества. Стипендиальная программа 
организована Международным Форумом исследований в области демократии, 
расположенным в Вашингтоне. 
 
Форум предлагает: практическую программу (обычно 3–5 месяцев), которая 
помогает участникам усовершенствовать стратегию и приемы построения 
демократического общества, и теоретическую программу (обычно 5–10 месяцев) для 
ученых, проводящих исследования с целью публикации работ. Предлагаемые 
проекты могут касаться политических, социальных, экономических, правовых и 
культурных аспектов развития демократии, включая различную методологию и 
подходы к решению проблем. 
 
Кто может участвовать в программе.  Стипендиальная программа создана в 
первую очередь для поддержки активистов и ученых-теоретиков из стран с 
развивающейся демократией, но в ней также могут участвовать и ученые из 
Соединенных Штатов и других стран с развитой демократией. Активисты должны 
иметь обширный практический опыт работы в области развития демократии. Ученые 
должны на момент подачи заявления на программу обладать докторской степенью 
или ее эквивалентом. Программа не предполагает учебную подготовку и не 
предназначена для студентов, получающих высшее образование. Важным условием 
получения стипендии является владение английским языком. 
 
Финансовая поддержка. Программа длится с 1 октября по 31 июля, семестры 
начинаются в октябре и в марте. Участникам программы предоставляется 
ежемесячная стипендия, медицинская страховка и содействие в приобретении 
авиабилетов. Международный форум предоставляет помощь в проведении 
исследований. 
 
Заявления. Подробную информацию о заявлениях и инструкцию по их 
заполнению можно найти на интернете: www.ned.org/forum/R-FApplication.pdf  С 
деталями программы можно ознакомиться на www.ned.org и далее на “Fellowship 
Programs” (стипендиальные программы). Форму заявления нужно распечатать с 
интернета. Все документы и заявления должны быть напечатаны по-английски. 
 
Сроки подачи заявлений. Заявления на участие в Стипендиальной программе 
2006–2007 года должны быть получены не позднее 1 ноября 2005 года. Уведомления 
об участии в программе рассылаются в апреле 2006 года. 
 
 Н аправляйте вопросы по адресу: 

Program Assistant, Fellowship Programs  Tel.: (202)293-0300 
National Endowment for Democracy  Fax: (202)293-0258 
1101 15th Street, N.W., Suite 800   E-mail: fellowships@ned.org
Washington, DC 20005    Internet: www.ned.org
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